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کرد: ح  استاندار در جلسه شورای برنامه ریزی استان مطر

 هاشمی تختی: بعضی از مدیران دستگاه های 
اجرایی استان بی تفاوت عمل می کنند

گذاری ورزشگاه خلیج فارس  مرادی: وا
به شهرداری مشکلی را حل نمی کند

تصویب سند مدیریت یکپارچه 
مناطق ساحلی هرمزگان

خبر  اختصاصی

جزییات کشف اجساد 
5 نفر در جزیره لاوان

خبرنگاران 
گر باشند مطالبه 

به  قریب  که  لاوان  جزیره  کن  سا پنج نفری  خانواده  جسد 
کشف  از مرگشان می گذرد در منزل مسکونی شان   سه هفته 
شد. علت مرگ در هاله ای از ابهام است.شامگاه چهارشنبه 
در  خانواده ای  از  نفر  پنج  جسد  کشف  گوار  نا خبر  و  است 
کوچه پس کوچه های لاوان شنیده شد و اهالی خود را به منزل 

مسکونی ویلایی در خیابان شهید رئیسی زاده رسانده و تیم 
پلیس ، مقام قضایی و اورژانس در محل مستقر بودند ... از 
زمزمه های جمعیت حاضر در محل می شد شنید که از مرگ این 
که  خانواده قریب به  سه هفته می گذرد ...» شیفت شب بودم 

با شنیدن خبر مرگ پسرخاله ام و ...

گفت:از اولین نشست  های پس از حضورم  فرماندار بندر خمیر 
در شهرستان خمیر نشست با خبرنگاران و شنیدن دغدغه های 
توسعه  جهت  آنان  ظرفیت  از  بهره گیری  همچنین  و  آنان 
عصر  کرد:در  بیان  خواستار  است.میرهاشم  بوده  شهرستان 
از  انتشار اخبار در رسانه ها و فضای مجازی  که تولید و  حاضر 

برای  از قلم خبرنگاران  گیری  بهره  برخوردار است  زیادی  ارزش 
است.عالی  ضروری  امری  شهرستان  های  ظرفیت  شناخت 
ترین مقام دولت در شهرستان پوشش خبری فعالان رسانه را 
در شهرستان قابل تقدیر خواند و بیان داشت: شهر تالابی بندر 

خمیر و جاذبه های خاص شهرستان و ...

ح شد:  در مراسم تجلیل از خبرنگاران شهرستان خمیر مطر
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 شنبه 26 مرداد  1398   سال سی و چهارم  شماره Aug  17  2019    3799    15 ذی الحجه  1440 هجری قمری  8 صفحه   تک شماره 1500 تومان
یک شرکت معتبر راهسازی 

به تعدادی راننده پایه یک با امکانات وحقوق مکفی 
نیازمند است.راننده تریلر با حقوق ماهیانه 3000000تومان 

)سه میلیون تومان( راننده کمپرسی ده چرخ مایلر 
 2800000)دومیلیون و  هشتصد هزار تومان( راننده های :

 بیل مکانیکی و لودر و گریدر : حقوق مکفی )محدوده کار 
استان هرمزگان ( 

تلفن تماس:  09173020256- 07633666059   -07633679194

تجدید مزایده شماره 025 

شرکت صبا فولاد خلیج فارس در نظر دارد میزان 25.000 تن نرمه بریکت را بصورت فله و تحویل درب کارخانه با مشخصات 
کلیه متقاضیان با مراجعه به سایت شرکت می توانند اسناد مزایده را دریافت و تکمیل و قیمت  اعلامی به فروش رساند. 
کات در بسته از طریق نماینده تام الاختیار خود  پیشنهادی خود را در تاریخ 1398/06/02  ساعت 14:30 بعد از ظهر  در پا
کمیسیون معاملات شرکت صبا  کات و شرکت حضوری در جلسه  اعلام نموده  و ایشان را طی نامه ای جهت بازگشایی پا
که دارای  گهی معرفی نمایند. شایان ذکر است به پیشنهاداتی  فولاد خلیج فارس در تاریخ و ساعت فوق به آدرس ذیل آ
شرایط مشخص شده در مزایده نبوده و همچنین خارج از زمان مقرر ارسال گردد ترتیب اثر داده نخواهد شد. •هزینه انتشار 

Sabasteel.co  گهی های درج شده در روزنامه به عهده برنده مزایده می باشد. آدرس سایت آ

کمیسیون معاملات آدرس دبیرخانه 
فارس،  فلزی خلیج  و  اقتصادی صنایع معدنی  ویژه  کیلومتر 13 جاده شهید رجایی، منطقه  بندرعباس،  استان هرمزگان، 

مجتمع صبا فولاد خلیج فارس، دبیرخانه کمیسیون معاملات .شماره 07633379180 داخلی 108 تماس حاصل فرمایید

گمرک ایران : معاون 
مشکلی در ترخیص کالا ها 

در بنادر وجود ندارد

کرد: ح  استاندار در جلسه شورای برنامه ریزی استان مطر

تصویب سند مدیریت یکپارچه مناطق ساحلی هرمزگان

سرپرست معاونت سیاسی استانداری:

استفاده بهینه ای از ظرفیت ساحل در هرمزگان نشده است

   گروه اقتصادی//
در  خاصی  مشکل  گفت:  ایران  گمرک  گمرکی  امور  و  فنی  معاون 
کالا های وارد شده به بنادر وجود ندارد و هر آنچه اظهار  ترخیص 

که موانع قانونی نداشته باشد ترخیص می شود. شود در صورتی 
به گزارش تسنیم، مهرداد جمال ارونقی با بیان اینکه خروج کالا 
گمرکی است، افزود:  گمرکی، نیازمند انجام تشریفات  کن  از اما
گمرک و تسلیم اظهارنامه  کالا به  گمرکی، به اظهار  تشریفات 

کالا یا نماینده قانونی او بستگی دارد. صاحب 
وی در این باره به پیشنهادات خود برای روان سازی ترخیص 
کرد و  کالا های اساسی ضروری و اقلام واحد های تولیدی اشاره 
کالا های  گفت: نخستین پیشنهاد به قرارگیری اظهارنامه های 
اقلام اساسی در مسیر سبز اظهارنامه مربوط است  و  تولیدی 
شکل  کمیته ای  نیز  بیشتر  بررسی های  برای  باره  این  در  که 
و  است  مجازی  کارشناسان  درباره  دوم  است.پیشنهاد  گرفته 
کالا های تولیدی و اقلام واسطه ای  که درخصوص  بررسی هایی 
خط تولید صورت می گیرد،که اقلام با این کارشناسان سیستمی 
کالا ها ترخیص می شوند.پیشنهاد سوم نیز به اقلام  بررسی و 
که بر  کارشناسان بر روی آن ها مربوط می شود  اساسی و بررسی 
گمرکات برای  کننده در  کارشناسان بررسی  این اساس اسامی 
روند  جریان  در  آن ها  تا  می شود،  مشخص  کنندگان  مراجعه 

کالای خود قرار بگیرند. ترخیص 
مشکل  اینکه  بیان  با  ایران  گمرک  گمرکی  امور  و  فنی  معاون 
ندارد،  وجود  بنادر  به  شده  وارد  کالا های  ترخیص  در  خاصی 
گمرک ترخیص صورت می گیرد و هر  کالا به  گفت: بعد از اظهار 
باشد  نداشته  قانونی  مشکل  که  صورتی  در  شود  اظهار  آنچه 

ترخیص می شود.
کالا متفاوت است، اما  کالا برای هر  گفت: فرایند ترخیص  وی 
در مجموع این روند مستلزم اخذ مجوز های قانونی لازم بوده 
که برعهده واردکنندگان خصوصی و دولتی است و پس از این 
کالای  و  کرده  مراجعه  گمرک  به  متقاضیان  است  لازم  اقدام 
کنند.سید حسین معروف عضو اتاق ایران نیزدر  خود را اظهار 
کالا های اساسی و تولیدی در مسیر  گذاشتن  گفت:  باره  این 

تولید  برای  اساسی  کالا های  ترخیص  در  تسریع  موجب  سبز 
کنندگان خواهد شد.

وی افزود: بر این اساس و با توجه به اینکه تشریفات رسمی به 
حداقل می رسد، کالا های اساسی از گمرکات با سرعت بیشتری 
ثبت  در  که  کالایی  داد:  ادامه  می شوند.معروف  ترخیص 
سفارش ارز 4200 تومانی می گیرد، وقتی پیش فروش شده باشد 
ممکن است در فرایند های بعدی با ارز 4200 تومانی به مشکل 
کند  کالا را با ارز نیمایی وارد  بربخورد و تولیدکننده مجبور شود 

که این نیز مشکلاتی به همراه دارد.
گمرک  گفت:  راه های تسهیل ترخیص  ایران درباره  اتاق  عضو 
مراجعه  آن  به  کالا  صاحبان  که  نقطه ای  آخرین  عنوان  به 
می کنند همیشه مورد سوال است؛ اما عملکرد، بخشنامه ها و 
گمرک را مورد سوال قرار داده  کالا،  سازمان های دولتی درباره 

گمرک نقشی ندارد. که  در صورتی 
گمرکات به خصوص بنادر باید  او افزود: با توجه به اینکه درباره 
کارشناس مجازی در دفاتر  کار تخصصی و ویژه شود، استفاده از 
قاعده  خلاف  کالا ها  مجموعه  دیدن  و  سرکشی  بدون  گمرکی 
که  کید واردکنندگان این است  گمرک است؛ بنابراین تا کارکرد 
که جزء چالش های اساسی است  را  کارشناس مجازی  گمرک 
تصمیم  وارداتی  کالا های  گذاری  ارزش  در  و  کند  ساماندهی 
اساسی بگیرد. سید حسین معروف افزود: انتظار می رود با توجه 
گمرکی و مالیاتی، این دوسامانه به  به هزینه های سامانه جامع 

که مشکلات به حداقل برسد. کنند  کمک  گونه ای به مردم 

   گروه سیاسی//
گفت: سند مدیریت یکپارچه مناطق ساحلی  استاندار هرمزگان 
استان هرمزگان و جزیره ابوموسی با شرط ضرورت مطالعه جزایر 

دیگر مصوب شد.
برنامه ریزی  گزارش مهر، فریدون همتی در جلسه شورای  به 
تومان  ملیارد  هفت  داشت:  اظهار  هرمزگان  استان  توسعه  و 
مطالعات  تحقیق  طرح  تدوین  راستای  در  دولت  منابع  از 
مدیریت یکپارچه مناطق ساحلی استان هرمزگان هزینه شده 

که از انجام آن صمیمانه تشکر می کنیم. است 
کرد: این سند یکی از سندهای مهم برای تصمیم  وی عنوان 
کرانه ای استان محسوب می شود و با  گیری در ناحیه ساحلی و 
گیری پر خواهد شد  تصویب این سند خلاء موجود در تصمیم 
و یک تصویر روشنی جلوی روی مدیران جهت تصمیم گیری 

گرفت. در این حوزه قرار خواهد 
استاندار هرمزگان بیان داشت: پس از تصویب، این طرح یکی 
از مرجع های تصمیم گیری محسوب می شود و باید به صورت 
جدی به آن توجه کرد.همتی تصریح کرد: مدیران و کارشناسان 
تصمیم گیر در حوزه دریا و ساحل باید در خصوص طرح تحقیق 
هرمزگان  استان  ساحلی  مناطق  یکپارچه  مدیریت  مطالعات 
آموزش ببینند و سازمان مدیریت و برنامه ریزی هرمزگان برنامه 
کمک سازمان بنادر و دریانوردی تدوین  آموزش اجباری را با 

کند تا آموزش ها به سرعت برگزار شود.
مناطق  یکپارچه  مدیریت  سند  افزود:  هرمزگان  استاندار 
ضرورت  شرط  با  ابوموسی  جزیره  و  هرمزگان  استان  ساحلی 

مطالعه جزایر دیگر مصوب شد.
گذاری زمین همواره  همتی با بیان اینکه دستگاه های متولی وا
باید پیشرفت را رصد کنند، گفت: دستگاه ها و کارگروه هایی که 
کنند  گذاری زمین هستند باید شرط زمان را مشخص  متولی وا
گرفته  گر در زمان مشخص طرح انجام نشد، زمین از فرد  که ا
شود یا با تشخیص دستگاه مهلت تمدید شود. وی اذعان کرد: 
رویکرد استان حرکت روستاها به سمت تولید و خروج از مصرف 

گرایی است.
کرد: در بازدید از ورزشگاه خلیج فارس مشخص  همتی مطرح 
در  که  چرا است  شدن  مستهلک  حال  در  پروژه  این  که  شد 

مرحله نگه داری اقدامات مناسبی صورت نگرفته است.
که این پروژه به شهرداری یا بخش  وی ادامه داد: در نظر داریم 
کاربری خود ورزشگاه بتواند  گذار شود تا با تغییر  خصوصی وا

کند. خود را از نظر اقتصادی اداره 
و  بنادر  سازمان  که  تاخیری  دلیل  به  کرد:  تصریح  همتی 
برای  پسکرانه  است،  داشته  پسکرانه  گذاری  وا در  دریانوردی 

گذار خواهد شد. گردشگری وا ورزش های همگانی و 
آباد صورت  از محله اسلام  که  بازدیدی  ابراز داشت: طی  وی 
گرفت مشخص شد که این محله وضعیت بدی دارد و مقرر شد 
که طی یک هفته شهرداری طرحی  برای بهبود و سامان دهی 

خانه ها ارائه شود.
بعضی از مدیران دستگاه های اجرایی استان

بی تفاوت عمل می کنند
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان  مردم  نماینده 
که در اجرای پروژه ها در استان نظر شوراهای  پیشنهاد می کنم 
اسلامی نیز لحاظ شود تا دغدغه مردم در اجرا پروژه ها دیده 
شود.حسین هاشمی تختی نیز در این جلسه اظهار داشت: 
جلسات  در  که  دغدغه هایی  که  است  خوشحالی  جای 
خصوصی با استاندار مطرح می شود در این جلسات به صورت 

جدی پیگیری می شود.
کرد:  نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی اذعان 
که چرا نسبت به برخی از  گله می کنند  گاها مردم از نمایندگان 
که  کنش نشان نمی دهیم اما باید بگویم  مسئولان استانی وا
نمایندگان در دیدارهای دو جانبه با مسئولان نکته ها را گوشزد 

می کنند و پیگیر هستند.
دستگاه های  مدیران  از  بعضی  داشت:  بیان  هاشمی تختی 
که این حرکت  اجرایی استان بسیار بی تفاوت عمل می کنند 
به هیچ عنوان زیبنده نظام مقدس جمهوری اسلامی نیست 

و باید استفاده از ظرفیت ها برای تمامی مدیران مهم باشد.
کرد: یکی از مشکلات  عضو مجمع نمایندگان هرمزگان عنوان 
کند است  بسیار  که  استعلامات است  استان هرمزگان بحث 
وجود  مجوز  صدور  شدن  راحت تر  برای  مکانیزمی  یک  گر  ا و 
استان  در  تولید  رونق  راستای  در  بزرگ  گامی  باشد  داشته 
مجلس  در  هرمزگان  مردم  نماینده  شد.  خواهد  برداشته 

پروژه هایی  که  کرد: پیشنهاد می کنم  شورای اسلامی تصریح 
که در مناطق مختلف استان هرمزگان انجام می شوند شورای 
که باید حرف و دغدغه  شهرها نیز دخالت داشته باشند چرا 

گرفته شود تا در آینده به مشکل برخورد نکنیم. مردم در نظر 
گذاری ورزشگاه خلیج فارس وا

به شهرداری مشکلی را حل نمی کند
گذاری  وا گفت:  مجلس  در  هرمزگان  نمایندگان  مجمع  عضو 
نمی کند  حل  را  مشکلی  شهرداری  به  خلیج فارس  ورزشگاه 
که ساختار شهرداری ساختاری سالم، پویا و کارآمد نیست. چرا
داشت:  اظهار  جلسه  این  در  مرادی  احمد  همچنین 
مدیریت  مطالعات  تحقیق  طرح  تدوین  متولی  دستگاه های 
یکپارچه مناطق ساحلی استان هرمزگان حتما باید نسبت به 
این موضوع مطالعه بیشتری داشته باشند و نظرات کارشناسی 
که  بر این بوده است  کید بنده  تا کرد:  ارائه دهند.وی عنوان 

کاری ملاحظات مردمی نیز لحاظ شود. برای انجام هر 
کارگروه  کرد: وظیفه  عضو مجمع نمایندگان هرمزگان تصریح 
کارگروهی  و  است  کار  بردن  پیش  و  موضوعات  کاری  چکش 
کند  ارائه  برنامه ریزی  شورا  در  را  طرحی  که  است  موفق 
برای  موانع  یکسری  کرد:  اذعان  شود.مرادی  مصوب  که 
ان  از  بخشی  که  دارد  وجود  استان  اجرایی  دستگاه های 
که امیدوارم با همکاری استاندار و مجمع  مربوط به مرکز است 

نمایندگان این موضوعات حل شود.
که اختیارات استانداران  وی ادامه داد: مجلس به دنبال است 

را افزایش دهد تا حرف آخر در استان را استاندار بزند.
گذاری  وا داشت:  اظهار  هرمزگان  نمایندگان  مجمع  عضو 
نمی کند  حل  را  مشکلی  شهرداری  به  خلیج فارس  ورزشگاه 

کارا نیست. که ساختار شهرداری ساختاری سالم و پویا و  چرا
شهرداری  بازار  و  حقانی  بندرشهید  کرد:  اذعان  مرادی 
تجربه  که  بود  شهرداری  دست  در  سال  سالیان  بندرعباس 

موفقی محسوب نمی شود.
شورای  مجلس  در  هرمزگان  مردم  نماینده  مرادی  احمد 
اسلامی در پایان  عنوان کرد: از برگزاری منظم و حساسیت های 
که  امیدوارم  و  می کنم  تشکر  ریزی  برنامه  شورای  در  موجود 

خروجی مناسب حاصل شود.

   گروه سیاسی//
معاونت  سرپرست 
و  امنیتی  سیاسی، 
هرمزگان  اجتماعی 
این  دنبال  به  گفت: 
تیم های  که  هستیم 
زیرپوشش  را  حرفه ای 
بنگاه های  حمایت 
قرار  اقتصادی  بزرگ 
دهیم تا هرمزگان نیز در 
کشور  حوزه قهرمانی در 
حرفی برای گفتن داشته 

باشد.
امروز  آنچه  کرد:  اظهار  ایسنا  با  گفت وگو  در  میرزاد  عباس 
تحقیق،  به  نیاز  می گذرد  جامعه  و  شهر  زیرپوست  در 
پژوهش،اقدامات عملی دستگاه ها و نگاه علمی رسانه ها به 
معضلات اجتماعی دارد و دست نیاز خود را به سمت رسانه 
دراز می کنیم، ما نیز هم پذیرای انتقادات سازنده و منصفانه و 

هم راهکارهای علمی رسانه ها هستیم.
نام ساحل  به  بزرگی  ما در هرمزگان ظرفیت  کرد:  وی عنوان 
کنون استفاده بهینه ای از آن نکرده ایم، متأسفانه  داریم اما تا
انتقادی  و  زیست محیطی  جنبه های  به  بیشتر  رسانه ها 

می پردازند.
کرد: باید ظرفیت ها نهفته را به فعلیت برسانیم،  میرزاد بیان 

کشورهای  گر توسعه سایت های پرورش میگو چرا  برای مثال ا
کار ما  عربی برای 800 هزار تن در سال سرمایه گذاری می کنند و 
کند شود؟! ما در این حوزه نیاز به ایجاد  باید برای یک خبر 
گر بخواهیم به امید  حس امنیت برای سرمایه گذاران داریم و ا
سرمایه گذاری دولت باشیم تا 10 سال آینده هم به تولید 50 

هزار تن نمی رسیم.
و  کرد: مردم در سرمایه گذاری ها ذی نفع هستند  اضافه  وی 
با توسعه و ایجاد زنجیره تولید و بسته بندی و صادرات برای 
جوانان همین استان ایجاد اشتغال می شود، میگو تنها یکی 
استان هرمزگان است، ظرفیت های بسیاری  از ظرفیت های 

که هیچ نگاهی به آن ها نشده است. در هرمزگان وجود دارد 
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی هرمزگان اظهار 
کشور  کرد: انتخابات مجلس شورای اسلامی امسال در سراسر 
کاهش  باعث  موضوع  این  می شود،  برگزار  الکترونیک  تمام 
روند  به  مردم  اعتماد  میزان  افزایش  همچنین  و  تخلفات 

برگزاری انتخابات می شود.
هرمزگان  استان  در  را  مربوطه  کمیته های  ما  افزود:  میرزاد 
و  شده  مشخص  کمیته  هر  روسای  و  اعضا  دادیم،  تشکیل 

جلساتشان مرتب برگزار می شود.
کرد: سه حوزه انتخابیه مرکزی، شرقی و غربی در  وی تصریح 
کمیته ها و  هرمزگان مشخص شده و با فرمانداران و اعضای 
کردیم ، در  ستادهای انتخابی شامل چند شهرستان صحبت 

کردیم. حوزه زیرساخت های فناوری و اطلاعات نیز ورود 
هرمزگان  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 

گذشته 294 نقطه در هرمزگان پوشش ارتباطی  ادامه داد: در 
نداشت و استان بیست و نهم در این زمینه بودیم و امروز این 
کمتر از 40 رساندیم و در حال تلاش برای به حداقل  تعداد را به 
بتوانیم  تا  هستیم  ارتباطی  پوشش  بدون  نقاط  رساندن 
انتخاباتی الکترونیکی با پوشش ارتباطی خوب داشته باشیم.

اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست  میرزاد 
کرد: از شهریورماه شمارش معکوس ما برای  هرمزگان عنوان 
انتخابات آغاز می شود و بر اساس زمان بندی مشخص شده 
شفاف،  حاشیه،  کم  انتخاباتی  داریم  انتظار  و  می رویم  جلو 
کثری مردم داشته باشیم. مورد اعتماد مردم و با مشارکت حدا
وی ادامه داد: در چند ماه اخیر می توان افزایش غرور و عرق 
خوش بین  و  دید  مردم  در  کشور  و  نظام  به  نسبت  را  ملی 
کنیم  کثری مردم برگزار  هستیم انتخاباتی خوب با حضور حدا

و از این بابت نگران نیستیم.
کرد: دوره های آموزشی را برای  این مقام مسوول خاطرنشان 
کرده ایم  و جلساتی نیز در وزارت  عوامل اجرایی انتخابات آغاز 
کشور برای معاونین و مدیران سیاسی، امنیتی و اجتماعی و 

همچنین فرمانداران برگزار شده است.
عباس میرزاد سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
کرد: هدف ما در هرمزگان این است  هرمزگان  در پایان بیان 
گام برداریم، هرمزگان استان  که چند قدم جلوتر از زمان بندی 
غیرقابل پیش بینی  حوادث  است  ممکن  و  است  استراتژیکی 
چون سیل و آتش سوزی و درگیری اتفاق بیفتد  و ما باید برای 

برگزاری هرچه بهتر انتخابات چند قدم جلوتر باشیم.

روزگار سیاه مردم
در پس پارچه های رنگی

یادداشت روز

یا  و  شهر  کمتر  امروزه 
کشور و استان  روستایی در 
سراغ دارید که به محض ورود 
گران قیمت،  بنرهای  آنجا  به 
و  رنگارنگ  و  شیک 
حاوی  بزرگ،  بیلبوردهای 
پیام های تبریک و خیرمقدم 
یا  کشوری  مقامات  به 
توجه  استانی  مسئولین 

شمارا به خود جلب نکند.
کنون از خود پرسیده ایم که سالانه چه هزینه های  آیا تا
سرسام آوری برای تهیه و تدارک آن ها از جیب این ملت 
هدر می رود و یا بسیار دیده شده که در مراسم های ختم 
مسئولیت  تبریک  و  مسئولین  نزدیکان  بزرگداشت  و 
جدید و یا زمان بازگشت آن ها از حج، عتبات عالیات 
گاه به  که  و شهرهای زیارتی پارچه نوشته های بسیاری 
که  ده ها متر هم می رسد، چشم شمارا خیره می سازد 

گزافی صرف تهیه آن ها شده است. مبالغ 
ارزان  و  آسان  رسی  دست  و  تکنولوژی  عصر  در 
که  مجازی  فضاهای  و  اجتماعی  رسانه های  به 
شبانه روز  ساعات  بیشتر  در  را  میلیونی  جمعیت های 
بیت المال،  که  ست  نیازی  چه  خودکرده،  میهمان 

کارهای بیهوده شود. این گونه صرف 
بنرهای  عمرانی  ح های  طر از  بهره برداری  مراسم  در 
معرفی  بنرهای  از  بیشتر  مسئولان  به  خیرمقدم 
یا در سفر نمایندگان مجلس، مدیران  و  پروژه هاست 
دستگاه های اجرایی و فرمانداران به شهرها و روستاها، 
دهیاران و اعضای شوراها در بدر به دنبال تهیه و چاپ 

بنر خوش آمد گویی هستند. 
بر  پایانی  مُهر  استان  در  دولت  عالی  نماینده  کاش 
وقت  هر  که  می زدند  دولتی ها  بریزوبپاش های  این 
رادارند،  منطقه ای  به  سفر  قصد  استانی  مسئولان 
گوی سبقت را در تملق گویی و مدیحه سرایی  میزبانان 
از  آن چنانی  رنگارنگ  و  گرانقیمت  بنرهای  قالب  در 
با  را  رنج کشیده  ملتی  نازک  خاطر  و  نربایند  یکدیگر 

اسراف و تبذیرهای خود نیازارند.
با  این گونه  کاش  گویا وظیفه و رسالت دیگری ندارند. 
اقتصادی و تورم  که در این وانفسای  اعصاب مردمی 
که در جامعه ملموس است و در به دست آوردن  بالا 
نانی مانده اند، بازی نمی کردند. نوشته های تکراری و پر 
که همه اش از بیت المال مظلوم هزینه می شود  از غلو 

کرده و مشکلی را حل نماید. بدون اینکه دردی را دوا 
ای کاش مسئولین ما سلمان فارسی را در حکومت داری 
زنبیل بافی  قرار می دادند.  الگوی خود  و ساده زیستی 
آن  راهی  و  گرفت  را  مدائن  فرمانداری  حکم  وقتی  که 
سرزمین شد آن قدر ساده و بی سروصدا و بدون خَدَم 
ولی  نشناخت  را  او  هیچ کس  که  گردید  وارد  حَشَم  و 
باز  آغوش  با  مردم  که  شد  شهر  آن  در  آیینی  پایه گذار 
مانده اند.  سلمان  دین  بر  امروز  تا  و  پذیرفتند  را  آن 
اینکه ایرانیان مردمانی مهمان نواز و اهل هنر و قریحه 
هستند بر کسی پوشیده نبوده و نیز قابل تحسین است 
که ما به پایبندی آن مفتخریم و فرهنگ  ولی آیا دینی 
ملی و غنی ما ایرانیان، اجازه چنین اسراف و تبذیری 

را می دهد؟
که  باشیم  داشته  توسعه یافته ای  جامعه ی  امیدواریم 
این  از  را  خود  و  بداند  به درستی  را  خود  اولویت های 
آقای  جناب  بیند.  بی نیاز  پرهزینه  و  بیهوده  امورات 
کنید  همتی  هرمزگان،  پرتلاش  استاندار  همتی  دکتر 
مسئولین،  دولت  هفته  همین  از  قاطع  دستوری  با  و 
فرمانداران، بخشداران، شهرداران، دهیاران و شوراها 

کنید. کارهای پرهزینه و بیهوده منع  را از انجام چنین 

عبدالسلام جمالی
خبرنگار

تلفن پذیرش: 32241462-105

گهی  شرکت های تعاونی آ
سراسر هرمزگان در صبح ساحل

مشکلی در ترخیص 
کالا ها در بنادر 

وجود ندارد
   گروه اقتصادی//

در  خاصی  مشکل  گفت:  ایران  گمرک  گمرکی  امور  و  فنی  معاون 
کالا های وارد شده به بنادر وجود ندارد و هر آنچه اظهار  ترخیص 

که موانع قانونی نداشته باشد ترخیص می شود. شود در صورتی 
کالا  گزارش تسنیم، مهرداد جمال ارونقی با بیان اینکه خروج  به 
گمرکی است، افزود:  گمرکی، نیازمند انجام تشریفات  کن  از اما
و تسلیم اظهارنامه  گمرک  به  کالا  به اظهار  گمرکی،  تشریفات 

کالا یا نماینده قانونی او بستگی دارد. صاحب 
وی در این باره به پیشنهادات خود برای روان سازی ترخیص 
کرد و  کالا های اساسی ضروری و اقلام واحد های تولیدی اشاره 
کالا های  گفت: نخستین پیشنهاد به قرارگیری اظهارنامه های 
است  مربوط  اظهارنامه  سبز  مسیر  در  اساسی  اقلام  و  تولیدی 
شکل  کمیته ای  نیز  بیشتر  بررسی های  برای  باره  این  در  که 
و  است  مجازی  کارشناسان  درباره  دوم  است.پیشنهاد  گرفته 

کالا های تولیدی و ... که درخصوص  بررسی هایی 

گمرک ایران : معاون 
همین صفحه

همین صفحه


